
Referat,	  b-‐møde	  19.03.2015	  	  
Tilstede:	  Johanna	  Nielsen,	  Lars	  Broberg,	  Søren	  Sibbersen,	  Bo	  Sørensen,	  Laila	  Hindborg,	  Inge	  
Ribers	  og	  Ulla	  Boyhus	  
	  
Ordstyrer:	  Johanna	  Nielsen	  
Referent:	  Ulla	  Boyhus	  
	  

1. Statusrunde	  	  
	  

2. Elitearbejdet:	  Søren	  Sibbersen,	  Helle	  Stuart	  	  og	  Johanna	  Nielsen	  har	  holdt	  nogle	  
møder	  ang.	  elitearbejdet.	  ”Overskriften”	  har	  været	  en	  skræddersyet,	  differentieret	  
tilgang	  hver	  enkelt	  roer,	  og	  de	  har	  forsøgt	  at	  ”strikke	  en	  pakke	  sammen”,	  der	  tilgodeser	  
hver	  enkelt	  ungdomsroer.	  De	  er	  nået	  frem	  til:	  

a. Betaler	  nu	  halvt	  kontingent	  til	  TCH	  =	  10.000	  kr.,	  da	  kun	  Jakob	  Nielsen	  er	  
tilknyttet.	  Vi	  (HvK)	  har	  beholdt	  vores	  plads	  i	  styregruppen.	  	  

b. Magnus	  Sibbersen	  og	  Mark	  Eger	  Schrøder	  må	  ro	  på	  egen	  hånd	  (dispensation	  
pga.	  alder).	  Forældre	  underskrevet	  et	  skriv	  ang.	  reglerne	  omkring	  dette:	  	  

• De	  må	  ro	  i	  området	  fra	  Fugleøen	  og	  ned	  til	  broen	  
• De	  skal	  kontakte	  en	  af	  trænerne,	  når	  de	  vil	  ud	  at	  ro	  alene	  og	  få	  ”go”	  	  
• De	  har	  fået	  nøgler,	  så	  de	  kan	  træne	  på	  egen	  hånd	  indenfor	  	  
• Når	  de	  ror	  uden	  voksne,	  skal	  de	  ro	  sammen	  	  

c. Simone	  Andersen	  og	  Lisa	  Rørhauge	  tager	  med	  til	  Prag	  på	  træningslejr	  i	  påsken	  
en	  uge	  hver	  +	  Helle	  Stuart	  en	  uge.	  Simone	  og	  Lisa	  fortsætter	  begge	  som	  trænere.	  	  

d. ”Drengene”	  (Magnus	  og	  Mark)	  er	  med	  på	  kraftcenteret	  mandag	  og	  lørdag	  –	  det	  
er	  halv	  tid,	  så	  derfor	  halv	  pris	  =	  6000,-‐	  kr.	  for	  dem	  begge	  to.	  

e. Forventning	  om	  et	  mindre	  beløb	  fra	  Elitepuljen	  i	  år	  (færre	  elite-‐roere),	  dvs.	  
større	  egenbetaling.	  	  
	  

3. Børn	  &	  Unge:	  Simone	  Andersen	  og	  Henning	  Christoffersen	  tager	  med	  til	  temadag	  om	  
B&U	  ved	  Årsmødet.	  
Magnus	  Sibbersens	  klasse	  +	  andre	  7.	  klasser	  kommer	  ned	  og	  ror	  to	  mandage	  sidst	  i	  
maj,	  et	  samarbejde	  mellem	  skolen	  og	  HvK.	  -‐	  Kræver	  ”hænder”!!	  
B&U	  fungerer	  bedre	  end	  det	  har	  gjort	  længe.	  Der	  er	  god	  energi,	  og	  der	  er	  flere,	  der	  ror	  
aktivt	  end	  tidligere.	  Begyndt	  at	  være	  6-‐7	  stykker	  fast	  om	  torsdagen	  (hvor	  det	  ellers	  har	  
været	  svært	  at	  trække	  nogle	  til).	  

	  
4. Medlemsmødet:	  Følgende	  punkter	  skal	  på	  dagsorden	  ved	  medlemsmødet	  i	  april:	  

• Redegørelse	  for	  klubbens	  kommunikationsplanform	  (opfølgning	  fra	  GF)	  
• De	  selvstyrende	  udvalg	  informerer	  (de	  forskellige	  ansvarlige	  skal	  kontaktes)	  	  
• Elitearbejdet	  (opfølgning	  fra	  GF)	  
• …	  og	  så	  alle	  de	  obligatoriske	  punkter	  ifl.	  vedtægter	  
	  
HvK’s	  interne	  aktivitetskalender	  for	  sommersæsonen	  sendes	  ud	  sammen	  med	  
dagsorden	  (Ulla	  Boyhus	  laver	  den	  færdig).	  



Johanna	  Nielsen	  og	  Ulla	  Boyhus	  sender	  dagsorden	  med	  aktivitetskalender	  ud	  10	  
dage	  inden	  medlemsmødet.	  
Inge	  Ribers	  har	  bestilt	  ny	  stander	  til	  standerhejsning	  
Inge	  Ribers	  er	  på	  ferie	  til	  medlemsmødet.	  Laver	  et	  skriv	  der	  følger	  med	  
regnskabet,	  når	  det	  kommer	  ud	  sammen	  med	  dagsorden.	  

	  
	  

5. Skiklubben:	  Inge	  Ribers	  deltog	  i	  møde	  om	  skiklubbens	  fremtid.	  Det	  blev	  besluttet,	  at	  
skiklubben	  fortsætter,	  men	  den	  bliver	  selvkørende.	  Tina	  Olsen	  er	  ny	  formand	  for	  
skiklubben	  og	  påtager	  sig	  de	  opgaver,	  der	  følger	  med	  til	  skiklubben.	  Klubben	  løsrives	  
helt	  fra	  bestyrelsen.	  Inge	  Ribers	  forbliver	  dog	  det	  officielle	  bindeled	  mellem	  skiklubben	  
og	  bestyrelsen.	  Medlemskabet	  er	  sat	  op	  til	  75,-‐	  kr./	  året.	  Skiklubben	  fortæller	  på	  
medlemsmødet	  om,	  hvem	  de	  er,	  og	  hvad	  der	  er	  af	  muligheder.	  Der	  skal	  ligeledes	  laves	  
en	  ”fane”	  på	  hjemmesiden	  vedr.	  skiklubben.	  
	  

6. Økonomi:	  Vi	  er	  dd.	  258	  medlemmer.	  Inge	  Ribers	  fremlægger	  budget:	  	  
• B&U	  +	  køb	  af	  kajakker	  =	  40.000,-‐	  kr.	  	  
• Reparation	  og	  vedligeholdelse	  =	  60.000,-‐	  kr.	  	  

	  
Renovering	  af	  entré	  og	  toiletter:	  Rigtig	  meget	  til	  der	  købt	  allerede.	  	  
Elite:	  Ukendt	  faktor,	  	  at	  vi	  ikke	  kender	  beløbet	  fra	  Elitepuljen	  (men	  det	  bliver	  
mindre	  i	  år	  pga.	  færre	  roere)	  
Inge	  undersøger	  mulighederne	  med	  engangspuljen	  
Køb	  af	  to	  brugte	  både	  +	  to	  nye	  af	  plastik.	  Alle	  egnede	  til	  vokseninstruktionen	  	  

	  
7. Renovering	  af	  entré	  og	  toiletter:	  Vi	  rykker	  renovering	  af	  entré	  og	  toiletter	  til	  

oktober,	  så	  det	  ikke	  laver	  gener	  ved	  sæsonstart,	  hvor	  folk	  hungre	  efter	  at	  komme	  på	  
vandet	  (er	  allerede	  sat	  ind	  J	  )	  	  

	  
8. Kontingentbetaling:	  Inge	  Ribers	  lægger	  et	  indlæg	  på	  FB,	  når	  det	  er	  tid	  til	  at	  rykke	  for	  

kontingentbetaling	  	  
	  
EVT.	  	  	  

• Hvidovre	  Kommune	  –	  Projekt	  om	  at	  få	  folk,	  der	  ikke	  rør	  sig	  gjort	  aktive.	  De	  vil	  gerne	  
have	  HvK,	  som	  en	  af	  de	  deltagende	  klubber	  i	  projektet.	  Der	  er	  infomøde	  tirsdag	  den	  
24/3.	  Inge	  Ribers	  tager	  med.	  Johanna	  Nielsen	  sender	  materiale	  rundt	  til	  hele	  
bestyrelsen	  

	  
• Bestyrelsen	  har	  indstillet	  til	  hædringer	  

	  
• En	  opfordring	  til	  at	  man	  mærker	  de	  private	  polobåde,	  så	  man	  ikke	  kommer	  til	  at	  tage	  

dem	  ved	  en	  fejl	  –	  Inge	  Ribers	  kontakter	  ”polodrengene”	  –	  spørger	  dem	  også	  om	  
polodatoer	  til	  aktiviteteskalenderen	  	  

	  
Laila	  Hindborg	  har	  overtaget	  løbstilmeldinger	  fra	  Søren	  Sibbersen.	  Bokser	  med	  hjemmesiden	  
–	  men	  har	  fundet	  sit	  første	  løb	  J.	  Bliver	  hængt	  op	  i	  klubben	  til	  tilmelding:	  ”Spring	  Regatta”	  
	  



Laila	  overtager	  ligeledes	  ansvaret	  for	  ”Kalveboderne	  Rundt”.	  Søren	  Sibbersen	  og	  Laila	  
Hindborg	  finder	  ud	  af,	  hvordan	  de	  overleverer.	  	  
	  
Der	  har	  ikke	  været	  held	  med	  nogle	  af	  fond-‐ansøgningerne	  endnu.	  Laila	  Hindborg	  siger	  vi	  
fortsat	  har	  et	  ansøgninger	  ude,	  som	  vi	  ikke	  har	  fået	  svar	  på.	  Så	  vi	  HÅBER!	  (men	  vi	  kan	  jo	  ikke	  
være	  lige	  heldige	  hvert	  år)	  
	  
Ide	  om	  at	  filme	  handicap	  –	  komme	  det	  på	  hjemmesiden	  og	  FB.	  God	  reklame!	  	  
Hvor	  er	  det	  kamera,	  som	  Marie	  Rasmussen	  fik	  lov	  til	  at	  købe	  af	  klubben	  i	  forbindelse	  med	  
kursus?	  
	  
Ulla	  Boyhus	  melder	  tilbage	  til	  havneudvalget	  ang.	  den	  fælles	  HAVNEKALENDER	  –	  Vi	  vil	  gerne	  
have	  mest	  muligt	  med	  	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  


